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Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága 2024. február 19-ei 13 óra 24 perckor 

megtartott rendes nyílt üléséről 

 

Jelen vannak: Veres Zoltán Bizottság elnöke 

Bibók Erzsébet Franciska Bizottság tagja 

Radics Béla Bizottság tagja 

Bakonyi Karola Bizottság tagja 

Sáli Annamária Bizottság tagja 

 

Meghívottak, vendégek: 

Szücs Balázs alpolgármester 

Tóth János jegyző 

Nemes Erzsébet Pénzügyi Iroda irodavezető 

Gyuris Gabriella Humánszolgáltató Iroda irodavezető 

Prógli Katalin jegyzőkönyvvezető 

Kohári Edit tanácsadó 

Farkas Tünde Bischitz Johanna Integrált Humán Szolgáltató Központ igazgató 

Dr. Decastello Alice Magyar Orvosi Kamara Budapesti Területi Szervezete választókerületi 

elnök 

 

A bizottság elnöke üdvözli a bizottság tagjait, vendégeket, meghívottakat a bizottság 2024. 

február 19-ei rendes nyílt ülésén. Az elnök megállapítja, hogy a bizottság 5 fővel 

határozatképes. Pleva Dániel bizottsági tag és Garai Dóra képviselő, bizottsági tag jelezték távol 

maradásukat. Gara Dóra távollétében az elnök Sáli Annamária bizottsági tagot kéri fel 

hitelesítőnek. 

 

Az elnök szavazásra bocsátja a napirendet. 

 

A szavazás eredménye  5   igen    0    nem    0    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 22/2024. (II.19.) határozata napirendről 

Javasolt napirendi pontok: 

1.)  A Bihari János Kulturális Egyesület 2023. évi szakmai beszámolójának elfogadása a 

közművelődési megállapodásban foglaltak teljesüléséről 

Előterjesztő: Gyuris Gabriella Humánszolgáltató Iroda vezetője 

2.) A Slam Poetry Magyarország Egyesület szakmai beszámolójának elfogadása a 

Klaudió Civil Központ működtetésére vonatkozóan 

Előterjesztő: Szücs Balázs alpolgármester 

3.) A Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadása 

Előterjesztő: Veres Zoltán bizottsági elnök 

4.) Javaslat a 9. számú felnőtt háziorvosi körzethez kapcsolódó praxisjog átruházásához 

szükséges vélemény kialakítására 

Előterjesztő: Gyuris Gabriella Humánszolgáltató Iroda vezetője 

5.) Testületi előterjesztések megtárgyalása 

 

6.) Egyebek 

 



1. napirendi pont: A Bihari János Kulturális Egyesület 2023. évi szakmai beszámolójának 

elfogadása a közművelődési megállapodásban foglaltak teljesüléséről 

 

Veres Zoltán: Rátérünk az 1-es számú napirendi pontra, mely a Bihari János Kulturális 

Egyesület 2023. évi szakmai beszámolójának az elfogadása a közművelődési megállapodásban 

foglaltak teljesüléséről. Kérdezem Irodavezető Asszonytól, hogy van-e bármi kiegészíteni 

valója az előterjesztéshez. 

 

Gyuris Gabriella: Köszönöm szépen Elnök Úr. Igazából nincsen. Az előterjesztés részletesen 

tartalmazza az A, B, C, D és E pontokban vállalt kötelezettségeket, melyet a szervezet 

maradéktalanul teljesített. Bár nincs itt a szervezet képviselője, de szeretnék iroda részéről is 

köszönetet mondani. Mert az a visszajelzés érkezett az intézményeinktől, hogy a gyerekek, akik 

a néptáncoktatásban, másrészt a különböző rendezvényeiken vettek részt, egyrészt magas 

színvonalon történtek az oktatások, másrészt igen jól szórakoztak. Köszönöm szépen.  

 

Veres Zoltán: Köszönöm én is. Valóban magas színvonalon, most már elég régóta folytatják 

ezt a tevékenységet kerületünkben, amiért köszönet jár. Kérdezem a bizottság tagjaitól, hogy 

van-e kérdés észrevétel az előterjesztéshez? Amennyiben nincs, egy határozati javaslatunk van. 

Ez a beszámolónak az elfogadásáról szól. Kérem a bizottság tagjait, hogy szavazzunk a 

határozati javaslat elfogadásáról.  

 

A szavazás eredménye   5  igen    0    nem   0     tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 23/2024. (II.19) határozata a Bihari 

János Kulturális Egyesület közművelődési megállapodás alapján benyújtott szakmai 

beszámolójának elfogadásáról 

 

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzatának Művelődési, Kulturális és 

Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy a Bihari János Kulturális Egyesület közművelődési 

megállapodás alapján benyújtott 2023. évi szakmai beszámolóját elfogadja. 

 

Felelős:     Veres Zoltán bizottsági elnök 

Határidő: 2024. február 19. 

 

2. napirendi pont: A Slam Poetry Magyarország Egyesület szakmai beszámolójának 

elfogadása a Klaudió Civil Központ működtetésére vonatkozóan 

 

Veres Zoltán: Következő 2-es sorszámmal a Slam Poetry Magyarország Egyesület szakmai 

beszámolójának elfogadása a Klaudió Civil Központ működtetésére vonatkozóan. Kérdezem 

Alpolgármester Urat, hogy van-e bármi kiegészíteni valója az előterjesztéshez? 

 

Szücs Balázs: Köszönöm, nem. 

 

Veres Zoltán: Irodavezető Asszony? 

 

Gyuris Gabriella: Köszönöm, nem. 

 

Veres Zoltán: Amennyiben nincs, kérdezem a bizottság tagjait, hogy van-e kérdés vagy 

észrevétel az előterjesztéshez? Áttérünk a szavazásra, egy határozati javaslat van, ennek az 

elfogadásáról fogunk szavazni. Kérem a bizottsági tagokat, hogy szavazzanak. 

 

A szavazás eredménye  5   igen    0    nem     0   tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága 24/2024. (II.19.) határozata a Klaudió Civil 



Központ együttműködési megállapodás alapján benyújtott szakmai beszámolójának 

elfogadásáról 

 

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy a Slam Poetry Magyarország 

Egyesület a Klaudió Civil Központ működtetése tárgyában kötött együttműködési 

megállapodás alapján benyújtott szakmai beszámolóját elfogadja. 

 

Felelős:    Veres Zoltán bizottsági elnök 

Határidő: 2024. február 19. 

 

3. napirendi pont: A Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottság 2024. évi munkatervének 

elfogadása 

Veres Zoltán: Következő a 3-as sorszámmal a Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottság 

2024. évi munkatervének az elfogadása. Kérdezem a bizottság tagjait, hogy van-e kérdés 

észrevétel a megküldött munkatervhez kapcsolódóan? Az iroda részérő? 

 

Gyuris Gabriella: Köszönöm szépen, egyetlen egy észrevételem lenne és szeretném is 

megragadni az alkalmat, hogy megköszönjem. Bár még az Elnök Úr még csak előzetesen 

kérdezte, hogy rendkívüli bizottsági ülés az megfelel-e a tagoknak. Hogy ez minden évben 

problémát fog okozni a civil-, egyházi támogatások a kiírásánál. Ugyanis a rendszer szerint 

minden testületet megelőző hétfőn ülésezik a bizottság. Azonban a következő évi költségvetés 

elfogadását megelőzően nem lehet kiírni a civil- és egyházi pályázatokat és ebből adódóan a 

következő évben is arra lehet számítani, hogy márciusban vagy február végén ott lesz rendkívüli 

bizottsági ülés. Tehát van olyan, amit próbálunk kivédeni, de van olyan helyzetek, amiben 

sajnos nem tudunk mit tenni. És elnézést kérünk és köszönöm a rugalmasságot. 

 

Veres Zoltán: Én is köszönöm a rugalmasságot és a szervezést, illetve szeretném kérni, hogy 

vizsgáljuk meg azt, ha esetleg a határnapokat vagy határidőt egy picit eltoljuk. Hogy nem 30 

nap van valahol, hanem 45 nap. Akkor a jövő év esetén vannak olyan pályázati felhívások, 

amivel tervezni lehet és nincs jogkövetkezménye, akár a csúszásnak, vagy bármely szankció, 

akkor lehet azt ülésre tenni. Én, amikor kötelezettségem van, mindig részt veszek, minden 

ülésen. De a bizottsági tagoknak a tehermentesítése, vagy a szervezés megkönnyítésére érdemes 

ezt így előre végig gondolni, ha ilyen adódik.     

 

Gyuris Gabriella: Köszönöm, így fogunk tenni. 

 

Veres Zoltán: Én is köszönöm. Egy határozati javaslat van, ez pedig a munkatervnek az 

elfogadása. Kérem a bizottsági tagokat, hogy szavazzunk ennek elfogadásáról. 

 

A szavazás eredménye  5   igen    0    nem    0    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 25/2024. (II.19.) határozata a 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadásáról 

 

Budapest Főváros VII. Kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy a Művelődési, Kulturális és 

Szociális Bizottság 2024. március 16-tól 2025. március 15-ig terjedő időszakra vonatkozó 

munkatervét a határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős:     Veres Zoltán elnök 

Határidő: azonnal 

 



4. napirendi pont: Javaslat a 9. számú felnőtt háziorvosi körzethez kapcsolódó praxisjog 

átruházásához szükséges vélemény kialakítására 

 

Veres Zoltán: Következő napirendi pontunk 4-es sorszámmal, a javaslat a 9. számú felnőtt 

háziorvosi körzethez kapcsolódó praxisjog átruházásához szükséges vélemény kialakításáról. 

Kérdezem Irodavezető Asszonyt, van-e kiegészíteni valója az előterjesztéshez?  

 

Gyuris Gabriella: Köszönöm szépen. Ahogy az előterjesztésben is szerepelt Dr. Reményi 

Andrea volt háziorvos rendelkezik a jelenlegi praxis elidegenítésének a jogkörével. És jelezte 

Dr. Kaszás Anikó, hogy ő a praxist megkívánja vásárolni. Azért gondoltam kiegészíteni az 

előterjesztést, mert ez a Primer-Med Betéti Társaság, az a betéti társaság, amiről a múltkori zárt 

ülésen beszéltünk. Ebből adódóan az iroda megpróbálkozott beszélni Kaszás doktornővel, hogy 

inkább Bischitz alkalmazottként lássa el a körzetet, és amikor a betéti társaságnak már lejár a 

jelölési jogköre, akkor az Önkormányzat a tartósan üres praxist át tudja adni számára. Először 

Kaszás doktornő erre igent mondott, majd a későbbiekben jelezte, hogy ő a körzet ellátását csak 

úgy vállalja, hogy ha az adminisztrációs terhektől megszabadulva a Primer-Med Betéti 

Társasággal ezt követően az önkormányzat szerződést köt. Így nem nagyon van más választása. 

Ugye a praxisról lemondó doktornő Reményi Andrea és ennek a betéti társaságnak volt az 

orvosa: Tehát a jogkör, a határidő ott van. Nyilván mondhatja a bizottság, hogy nem köt 

szerződést, csak akkor nem tudom, hogy a nem esetén Kaszás doktornő meggondolná-e magát 

és lenne-e Bischitz alkalmazott. Később meg vállalkozásként csinálná, vagy pedig akkor ez egy 

üresen maradt körzet lenne. Hát a bizottság nincs könnyű helyzetben. Sajnos ebbe nem tudok 

tanácsot adni, egyik megoldás a jó. Annyit tudok még elmondani, hogy Kaszás Anikó azért már 

egy ideje itt van a kerületben, ebben a körzetben ellátja a feladatot, a betegek szeretik. Vagy 

nem tudom doktornő részéről van-e bármi észrevétel? 

 

Dr. Decastello Alice: Tehát én ezt a dolgot, akkor tudtam meg, amikor megkaptam a napirendi 

pontot a meghívót, hogy ez most ugye terítékre kerül. Azt tudni kell, hogy ez a Kaszás doktornő 

ez a Dózsa György úti rendelőben is helyettesített, egy másik kolleganőt, aki közben 

leszakvizsgázott. De ugyanakkor még nem tudtam, hogy mi a helyzet. A Klauzál utcai 

rendelőről van szó, hogy mindenki tudja. A Hágen doktornő volt az, aki bejelentette, hogy nem 

kíván már a praxisban dolgozni. Lényeg, a lényeg, hogy a Hágen doktornőnek a praxisát 

helyettesíti a Dózsa György útról átjött Kaszás doktornő. Ez a mai információm, oda 

telefonáltam. Aki délután 4-től, este 7-ig rendel. Na most tessenek emlékezni arra, hogy 

micsoda heroikus menet volt az, hogy mi legalább a rendelési időnket egy órával előbbre 

hozzuk. Hogy ez visszatekintve, hát egészen minősíthetetlen, de mindegy. Sikerült méghozzá 

a Gyuris Gabriella kolleganőnek a közbenjárásával és határozatával is. Tehát, ahogy mellénk 

állt. Tehát ő 4-től 7-ig dolgozik ott. Ugyanakkora a délelőtti rendelőben, pedig 8-tól 12-ig. Tehát 

két praxist lát el, egyet délután, egyet délelőtt. Ez a mai információ. Na most ez a két praxis, 

illetőleg az egyik praxis. Azt a nem tudom, hogy az a Prímér-Med Bt. kinek a tulajdona. De 

tudjuk azt - nemcsak mi, hanem minden háziorvos -, hogy ezt az Őrsi Krisztina nevezetű 

doktornő vette meg. Az egyik praxist és ő működteti így, hogy az egyik helyről a másikra rakja 

az orvosokat. Tehát én nem tudok ehhez hozzászólni. De tudomásom szerint van már praxisjoga 

és ezt így nem tartom hát mondjuk, átláthatónak. Ezt az egészet. Az Őrsi Krisztinának a 9. 

kerületben is van már megvásárolt joga, a mi rendelőnkben is,  a Verseny utcai rendelőben is 

már van megvásárolt praxisa. Az elhunyt Zsákai doktorét. Konkrétan tudjuk, tudom a 

feleségétől. Annak idején amikor  3 nap alatt eladta a praxist 1.000.000 forintért az Őrsi 

Krisztinának. Tehát ezek nem titkos dolgok, ezeket mindenki tudja. Na most nálunk is, ugye 

ott van az eladó praxis. Őrsi Krisztina a Klauzál utcaiban is ott van, a 9. kerületben is ott van. 

Ezt a doktornőt, a Reményi doktornőt, aki ott volt a Klauzálba átvitte a 4. kerületbe, 4. kerületi 

praxisba.  De ne tessék tőlem kérdezni, hogy hogy, fogalmam sincs, hogy ezt hogy lehet 

csinálni. Miután a praxisjog az egy személyhez kötött vagyonértékű jog. Biztos, hogy 

valamilyen csavar útján ezt meg lehet csinálni. De a praxiskezelő az tulajdonképpen az OKFŐ. 

Tehát, és az engedélyt pedig a régi nevén nevezzem, ÁNTSZ-nek kell kiadni. Tehát nem tudom. 

hogy hogy adtak ki az ÁNTSZ a Reményi doktornőre az engedélyt, a Hágen doktornő praxisára 



az engedélyt. Fogalmam sincs, nem tudom. Ezek most perfektuálódtak. Én amúgy is 

tartózkodom ezektől a dolgoktól, mert hát ki vagyok én? Én egy senki vagyok, mert a kamarát 

szétverték. Én a Kamarának az elnöke voltam 10 évig, a szétvert Kamarának is az elnöke 

vagyok jelenleg is. De olyan, mint szétvert Kamara én nem kereshetek itt semmit se. Jó, hogy 

a jogszabályt nem változtatták meg, amely szerint ugye a mindenkori Kamara elnökét a 

megbeszélésekre kötelező meghívni. Ezt még nem változtatták meg. Tehát ilyen alapon vagyok 

én itt. De mint kamara úgy, ugye ilyen alapon meg senki vagyok itt. Tehát én nem tudok ehhez 

mérvadóan hozzászólni, csak felvázoltam, hogy mi a helyzet és ezt mindenki tudja. Tehát ez 

nem titok. Most én itt nem titkot árulok el. Ezt minden rendelőben mindenki tudja. Nem tudom. 

Hát majd Önök eldöntik. Nyilvánvalóan, hogyha ez jó az önkormányzatnak, hogy egy kézbe 

kerül, felvásárolják és ezáltal az önkormányzat leteszi a terhet a praxisokról az jó az 

önkormányzatnak. Dehát ez egy olyan ambivalens érzést kelt az emberben, hogy hát hogy is 

van ez? Nem tudom, nem tudok ehhez hozzászólni. Ez a helyzet most, hát majd az 

önkormányzat eldönti. 

 

Veres Zoltán: Köszönjük szépen a helyzet leírást és a véleményt. Lehet, hogy bizonyos 

esetekben könnyebb helyzetben van az önkormányzat, de nem mindegy hogy milyen az 

ellátásnak a minősége. Irodavezető Asszonytól azt kérdezném, hogy lát más megoldási 

lehetőséget. Illetve június 30-ig van azt hiszem a praxis ellátási kötelezettségük, hogy adott 

esetben az is megtörténhet, hogy a napirendet visszahozzuk később, hogy ha még egyszer 

beszélnek a doktornővel, hogy van-e hajlandósága. Az veszélyeztetheti a későbbi 

együttműködést vagy az ellátást? Vagy megfelelőnek tartják így is, hogyha ez a betéti társaság 

vásárolja fel, illetve ennek a működtetésében van? 

 

Gyuris Gabriella: Nagyon nehezet kérdezett Elnök Úr. Mert én csak azt tudom elmondani, 

hogy szóval, hogy a múltkori ülésen is már szóba került. Tehát nemcsak a doktornő van 

mondjuk így, ilyen véleménnyel, hanem nagyon sok lakossági illetve kollegáktól érkezett – a 

kollegák az orvosok - panasz volt a működtetőre. Megpróbálhatjuk nyilván, a határidőe belefér, 

hogy most a bizottság úgy dönt, hogy nem járul hozzá, és ennek tükrében leülünk a doktornővel, 

hogy akkor vagy vállalja, hogy vállalkozásba, mert ez az irány Erzsébetvárosban. Hogy nem 

cégekkel szeretnénk szerződni, aki összefogja egy Társulatba az orvosokat. Hanem egyéni 

vállalkozóként ezt vállalja. Vagy ha nem vállalja, akkor, hát akkor nem tudom. Akkor az lenne, 

azt nem mondjuk, hogy visszahozzuk és másképp döntünk. Nagyon bizonytalan volt a 

doktornő. Nekem először azt mondta, hogy rendben van. Aztán utána ez a társaság beszélt vele, 

illetve volt nálam az Őrsi Krisztinának a férje, akivel együtt csinálják ezt a céget. Nyilván 

visszajeleztük számukra azokat a problémákat, amit a doktornő elmondott, a Wesselényi 

utcában a helyettesítés vagy pénteken nincsenek ott az orvosaik. Hogy össze-vissza mennek a 

helyettesítések, mind visszajeleztük. Egyébként elismerték a dolgot. Elmondtuk, hogy ez nem 

egy partneri viszony, hogy az OKFŐ-től tudjuk meg, hogy a másik doktornő, aki nálunk 

dolgozik már a 4. kerületbe kér praxisengedélyt és mi meg futunk mindig az események után. 

Azt mondták, hogy ők is utólag tudták meg a doktornőtől. Mindent megígértek. Mondtam, hogy 

én nem tudok nekik semmit ígérni. Nyilván én ezt így jeleztem a bizottság felé, ezeket a 

problémákat, illetve hogy van egy nyitva álló határidő a két körzet tekintetében. Az egyikben 

ugye április 30., a másik június, amíg ők jelölhetnek. De az sem biztos, hogy mint most itt is, 

itt vagyunk, hogy a bizottság ezeket a személyeket így elfogadja. Nem tudom, nagyon nehéz 

mit mondani. Megpróbálhatjuk, amit az Elnök Úr javasolt, hogy most azt mondja a bizottság, 

hogy nem járul hozzá. 

 

Veres Zoltán: A bizottság azt is tudja mondani, hogy levesszük napirendről most és visszakerül 

majd egy következő körös egyeztetés után. 

 

Gyuris Gabriella: Nem tudom, hogy mit lehet mondani, ami miatt a doktornő meggondolja 

magát. 

 



Veres Zoltán: Hát, hogyha ezeknek az ismeretében nem akart nemet mondani rá bizottság, de 

ezért került levételre a napirendről. Tehát ez nem jelentette a teljes elutasítást. 

 

Gyuris Gabriella: Jó próbáluk meg, ezt megpróbálom. 

 

Veres Zoltán: Kérdezem a bizottság tagjait, hogy milyen észrevétel van az előterjesztéshez és 

ehhez az ügyhöz? 

 

Radics Béla: Nekem csak egy kérdésem lenne. Arra semmilyen esélyt nem látunk, vagy nem 

lehet esély arra, hogy Reményi doktornő esetleg valahogy maradjon? Ha jól értem, akkor most 

a Primer-MED Kft., az, aki áthelyezi őt a 4. kerületbe. 

 

Gyuris Gabriella: Bocsánat, tehát ebből volt az egyik nekem nem tetszésem, hogy mi az 

OKFŐ-től tudtuk meg azt, hogy már hónapokkal azt megelőző, hogy nekünk bejelentették 

volna, hogy a praxist el szeretné adni, már megszerezte a praxisjogot a 4. kerületi rendelőben. 

Már ott rendelt, neki ott már van egy praxisengedélye. Tulajdonképpen működhetne ez jól. Mert 

ezt úgy kell elképzelni azt a Primer-Med Bt. titkárságot, mint ahogy szerveződve vannak a 

kerületben a gyermekorvosi ellátás. Ugyan azt a Szigeti Tamás fogja össze, a Tao Kft-be a 9 

háziorvosból, de ott 22 éve működnek ezek a gyerekorvosok. Mindenki tudja az Akácfa 

utcában, és egy kiszámítható. Biztonságos működést produkálnak. Azért szeretnék az orvosok 

választani azt, hogy egy ilyen kft. összefogja a működésüket, mert egyszerűen olyan borzasztó 

sok az adminisztrációs teher, ha vállalkozásba csinálja. Tehát az elszámolás, az engedélyek, a 

beszerzés stb., hogy ezek a cégek ugye azt mondják, hogy akkor gyere társulj be hozzánk és 

ettől az adminisztrációs dologtól megszabadítalak benneteket. Na most ez nem mindig sikerül. 

Illetve van egy másik játék az pedig az, hogy azért tologatják az orvosokat egyik kerülből a 

másikba, mert ugye úgy szól a jogszabály, hogy a tartósan üres praxisokat az önkormányzatok 

ingyen átadják mondjuk így X,Y orvosnak és akkor ugye amikor van egy ilyen valamelyik 

kerületbe akkor ő megszerzi. De akkor neki orvost is kell állítani, itt viszont akkor nyitva áll 

majd neki megint a határidő, hogy itt majd akkor megszerezze vissza a praxist és igazából ezzel 

vagyont szerez a kft. maga. Nyilván mindenki pénzért csinál mindent, de ezzel nem is lenne 

olyan nagy baj, csak az, hogy hogy szerintem a kerületben élő, de fiatalabb lakosoknak is hát, 

nem ez az érdeke, hogy 37 orvossal találkozzon, mondjuk egy év alatt. De az is biztos, hogy ha 

a Tündére nézek, akkor Tündének most föláll az összes haja. Ha azt mondom, hogy Bischitz 

alkalmazott, mert olyan nehézkesen tud egy szociális intézmény boldogulni az egészségügynek 

a bugyraiban. Szóval, hogy nem tudom. Elég nehéz. Próbáljuk meg ezt, akkor hogy napolja el 

a bizottság. Kérem, hogy akkor vegyük le a napirendről és akkor én leülök a doktornővel. Utána 

majd megint ígérnek neki valamit. Rettentő bizonytalan és labilis doktornőről van szó, ilyen 

értelemben. Köszönöm! 

 

Veres Zoltán: Köszönöm egyébként van különbség a között, hogy a betéti társaságnak az 

alkalmazottja, vagy a Bischitznek, hogy a Bischitznek nagyob terhei lesznek, már a doktornő 

részére? Mert az ellátás utána a bérét ugyanúgy megkapja ugye? 

 

Gyuris Gabriella: Hát szerintem jobban jár, ha Bischitz alkalmazott, orvos tekintetében. Mert 

a Bischitz esetében van erzsébetvárosi pótlék, szokott a Bischitz jutalmat biztosítani, mindent 

levesznek a válláról. Viszont az önkormányzat számára ez nyilván, ez a legdrágább szolgáltatás, 

mert akkora Bischitznek kell biztosítani, ugye az asszisztenciát is. Nyilván az állami normatívát 

megkapja a Bischitz itt, csak ugye azokkal a pluszokkal, amiket még az önkormányzat biztosít. 

Csak hát most itt tényleg azt mondom én is, hogy tehát itt azért emberekről van szó, és ez a sok 

betegnek nem mindegy, hogy milyen az egészségügyi ellátás. Nem biztos, hogy ezen spórolnék 

legelső körben, de ez az én magánvéleményem. 

 

Veres Zoltán: Köszönöm. Jegyző Úrnak van-e esetleg észrevétele? 

 



Tóth János: Én is úgy látom, ha az volna jó, ha lekerülne a napirendről. És a doktornővel való 

egyeztetést után ismét a bizottság elé kerülne az előterjesztés.  

 

Veres Zoltán: Köszönöm szépen. Tessék parancsolni! 

 

Dr. Decastello Alice: Azért, hogy képben legyünk, a fiatalok inkább elmennek ilyen 

alkalmazottnak vagy elmennek helyettesíteni. Mert anyagilag jobban járnak. Nincs az a teher, 

a könyvelő, a stb. Szóval inkább elmennek. Úgyhogy, a statisztika szerint, a legjobb tudomásom 

szerint a múlt évben kettő fiatal orvos vett praxist. Tehát ez a szám tükrözi azt, hogy a fiatalok 

nem akarnak és inkább elmennek alkalmazottnak. Az alkalmazott kapja az NRSZH által fizetett 

kötelezően adandó bért. Azt, egy az egybe a nővérnek és az orvosnak is. Tehát tulajdonképpen 

azt kell kifizetni. Annál kevesebbet nem lehet adni, azon felül, ami bejön bevétel, tehát minden 

praxispénz, meg minden, az mind azé, aki működteti nyilván. Ez a doktornő vagy a Bischitz, 

vagy akárki. Tehát annak a vállalkozásnak, miután itt mondtad Te is, hogy a férj viszi 

tulajdonképpen - miután közgazdász, egy szlovák állampolgárságú azt hiszem vagy kettős 

állampolgárságú - nem is tudom, hogy hova van bejegyezve a cég. Ugye viszi és ő, mint 

közgazdász vállalja nyilvánvalóan a többi dolgot. És a megmaradt pénz az, ha azt mondjuk, 

hogy nyolc praxis van összesen, de itt mai napig azt mondták nekem, hogy 8-10 praxis van, 

ennek a kolleganőnek a kezében. Az 8-10 praxisnak a fizetésen felüli bevételét jelenti. Tehát itt 

is nálunk is az volt, hogy a nővéreket is cserélik. Tehát most is más nővér van. Volt egy darabig, 

amíg a fiatal kolleganő el nem ment szülni. Addig volt fix nővér, de a saját nővér bevallása 

szerint is  reggel 8-tól 12-ig volt ott és akkor rohanok egy másik rendelőbe, mert ott meg délután 

estig vagyok. Tehát ez nekem nagyon furcsa. De én ebbe nem tudok mondani semmi tanácsot. 

Nem tudok adni, de mindenesetre zaccos a dolog nekem. Köszönöm szépen! 

 

Veres Zoltán: Köszönjük. A háziorvosi szakellátásban korábban valóban nem ehhez szoktak a 

betegek. Érkezett egy javaslat, miszerint a napirendről levesszük most ezt az előterjesztést. A 

későbbiekben visszajön, és később hozunk erről döntést. Erről szavaznunk kell. Kérem, aki ezt 

támogatja, az szavazzon igennel. 

 

A szavazás eredménye    5    igen      0        nem       0    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 26/2024. (II.19.) határozata ügyrendi 

javaslat elfogadásáról 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy elfogadja Veres Zoltán bizottsági 

elnök javaslatát a „Javaslat a 9. számú felnőtt háziorvosi körzethez kapcsolódó praxisjog 

átruházásához szükséges vélemény kialakítására” tárgyú előterjesztés napirendről való 

levételére vonatkozóan. 

Felelős:      Veres Zoltán bizottsági elnök  

Határidő:   azonnal 

 

5. napirendi pont: Testületi előterjesztések megtárgyalása 

 

Veres Zoltán: Következő napirendi pontunk 5-ös sorszámmal a testületi előterjesztések 

megtárgyalása. A Képviselő-testület napirendjei közül a 1-es, 2-es, 3-as, 5-ös, 6-os, 7-es, 8-as, 

9-es, 10-es, 11-es, 12-es, 14-es és 16-os, melyben érintettek vagyunk. Elsőként felteszem 

szavazásra 1-es napirendi pontot, ami javaslat a 2023. évi költségvetésről szóló 3/2023. (II. 15.) 

önkormányzati rendelet módosításáról – az előirányzat változások átvezetésére. Kérem a 

bizottságot, hogy szavazzon arról, hogy javasolja ezt Testületnek tárgyalni és elfogadni.   

 

A szavazás eredménye  5   igen    0      nem    0    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 27/2024. (II.19.) határozata testületi 



előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága a „Javaslat a 2023. évi költségvetésről szóló 3/2023. (II. 15.) 

önkormányzati rendelet módosítására – az előirányzat változások átvezetésére” című napirendi 

pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Veres Zoltán: Következő 2-es sorszámmal javaslat Budapest Főváros VII. kerület 

Erzsébetváros Önkormányzata 2024. évi költségvetési rendeletének megalkotásáról. Kérdezem 

a bizottság tagjait, hogy javasolja ezt a Képviselő-testületnek tárgyalni és elfogadni.  

 

A szavazás eredménye  5   igen    0      nem   0     tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 28/2024. (II.19.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága a „Javaslat Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros 

Önkormányzata 2024. évi költségvetési rendeletének megalkotására” című napirendi pontot a 

Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Veres Zoltán: Következő 3-as sorszámmal, javaslat az erzsébetvárosi fiatalok egyéni 

közlekedési támogatásáról szóló 15/2022. (IV.13.) önkormányzati rendelet módosítására – az 

e-Pályázatkezelő rendszer bevezetésére, tanulói jogviszony igazolásának változására. Kérem, 

hogy amennyiben javasoljuk ezt tárgyalni és elfogadni, szavazzon erről a bizottság.  

 

A szavazás eredménye  5   igen    0      nem    0    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 29/2024. (II.19.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága a „Javaslat az erzsébetvárosi fiatalok egyéni közlekedési 

támogatásáról szóló 15/2022. (IV.13.) önkormányzati rendelet módosítására – az e-

Pályázatkezelő rendszer bevezetésére, tanulói jogviszony igazolásának változására” című 

napirendi pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Veres Zoltán: Következő 5-ös sorszámmal, javaslat az Erzsébetvárosi irodalmi ösztöndíjról 

szóló 49/2020. (X.21.) önkormányzati rendelet módosítására – az ösztöndíj összegének 

emelésére, különdíj alapítására. Kérdezem, hogy javasoljuk ezt tárgyalni és elfogadni. 

 

A szavazás eredménye   5  igen    0      nem   0     tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 30/2024. (II.19.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 



Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága a „Javaslat az Erzsébetvárosi irodalmi ösztöndíjról szóló 

49/2020. (X.21.) önkormányzati rendelet módosítására – az ösztöndíj összegének emelésére, 

különdíj alapítására” című napirendi pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra 

javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Veres Zoltán: Következő 6-os sorszámmal, javaslat az államháztartáson kívülre nyújtott 

támogatások rendjéről szóló 15/2020. (IV.17.) önkormányzati rendelet módosítására – az e-

Pályázatkezelő alkalmazása, és az elszámolások elfogadása tekintetében. Kérdezem a 

bizottságtól, hogy javasoljuk ezt tárgyalni és elfogadni. 

 

A szavazás eredménye 5    igen    0      nem    0    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 31/2024. (II.19.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága a „Javaslat az államháztartáson kívülre nyújtott támogatások 

rendjéről szóló 15/2020. (IV.17.) önkormányzati rendelet módosítására – az e-Pályázatkezelő 

alkalmazása, és az elszámolások elfogadása tekintetében” című napirendi pontot a Képviselő-

testületnek tárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Veres Zoltán: Következő 7-es sorszámmal, javaslat az Erzsébetvárosi Zsidó Örökségért 

Alapítvánnyal kötött együttműködési megállapodás módosítására (együttműködés időtartama, 

támogatási összeg és elszámolás vonatkozásában). Kérdezem a bizottságtól, hogy javasoljuk 

ezt a Képviselő-testületnek tárgyalni és elfogadni. 

 

A szavazás eredménye  5   igen    0      nem    0    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 32/2024. (II.19.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága a „Javaslat az Erzsébetvárosi Zsidó Örökségért 

Alapítvánnyal kötött együttműködési megállapodás módosítására (együttműködés időtartama, 

támogatási összeg és elszámolás vonatkozásában)” című napirendi pontot a Képviselő-

testületnek tárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Veres Zoltán: Következő 8-as sorszámmal, javaslat Budapest Főváros VII. kerület 

Erzsébetváros 2024-2028 közötti időszakra vonatkozó Helyi Esélyegyenlőségi Programjának 

elfogadására. Kérdezem, hogy javasoljuk ezt tárgyalni és elfogadni. 

 

A szavazás eredménye  5   igen    0      nem    0    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 33/2024. (II.19.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 



 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága a „Javaslat Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros 

2024-2028 közötti időszakra vonatkozó Helyi Esélyegyenlőségi Programjának elfogadására” 

című napirendi pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Veres Zoltán: Következő 9-es sorszámmal, Döntés a 2024-2025-ös nevelési évre vonatkozó 

óvodai felvétel rendjéről. Kérdezem, hogy javasoljuk e tárgyalni és elfogadni. 

 

A szavazás eredménye   5  igen     0     nem    0    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 34/2024. (II.19.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága a „Döntés a 2024-2025-ös nevelési évre vonatkozó óvodai 

felvétel rendjéről” című napirendi pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra 

javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Veres Zoltán: Következő 10-es sorszámmal, döntés az erzsébetvárosi Brunszvik Teréz Óvodát 

érintő igazgatói pályázat kiírásáról és a pályázati felhívás elfogadásáról. Kérdezem, hogy 

javasoljuk ezt a Képviselő-testületnek tárgyalni és elfogadni. 

 

A szavazás eredménye   5  igen     0     nem   0     tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 35/2024. (II.19.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága a „Döntés az Erzsébetvárosi Brunszvik Teréz Óvodát érintő 

igazgatói pályázat kiírásáról és a pályázati felhívás elfogadásáról” című napirendi pontot a 

Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Veres Zoltán: Következő 11-es sorszámmal, javaslat ha Bischitz Johanna Integrált Humán 

Szolgáltató Központ bentlakásos otthona vonatkozásában az Érdekképviseleti Fórum tagjainak 

kijelölésére. Kérdezem, hogy javasoljuk-e tárgyalni és elfogadni. 

 

A szavazás eredménye  5   igen   0       nem    0    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 36/2024. (II.19.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága a „Javaslat a Bischitz Johanna Integrált Humán Szolgáltató 

Központ bentlakásos otthonai vonatkozásában az Érdekképviseleti Fórum tagjainak 

kijelölésére” című napirendi pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra 



javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Veres Zoltán: Következő 12-es sorszámmal, javaslat Menhely Alapítvánnyal történő 

együttműködési megállapodás megkötésére a Fővárosi Szociális Közalapítvány FSZA 2023 

számú pályázatához. Kérdezem, hogy javasoljuk-e tárgyalni és elfogadni. 

 

A szavazás eredménye  5   igen    0      nem   0     tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 37/2024. (II.19.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága a „Javaslat a Menhely Alapítvánnyal történő együttműködési 

megállapodás megkötésére a Fővárosi Szociális Közalapítvány FSZA 2023 számú 

pályázatához” című napirendi pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra 

javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Veres Zoltán: Következő 14-es sorszámmal, javaslat Ráday Mihály - Gondolatok Köve tér-

kompozíció elhelyezésére. Kérdezem, hogy javasoljuk ezt a testületnek tárgyalni és elfogadni. 

 

A szavazás eredménye   5  igen    0      nem    0    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 38/2024. (II.19.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága a „Javaslat Ráday Mihály - Gondolatok Köve tér-kompozíció 

elhelyezésére” című napirendi pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra 

javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Veres Zoltán: Következő 16-os sorszámmal, javaslat új emléktábla elhelyezésére és meglévő 

emlékmű felújítására. Kérdezem, hogy javasoljuk ezt tárgyalni és elfogadni. 

 

A szavazás eredménye  5   igen    0      nem    0    tartózkodás 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testülete 

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottságának 39/2024. (II.19.) határozata testületi 

előterjesztések megtárgyalásáról 

 

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testület Művelődési, 

Kulturális és Szociális Bizottsága a „Javaslat új emléktábla elhelyezésére és meglévő emlékmű 

felújítására című napirendi pontot a Képviselő-testületnek tárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Felelős: Niedermüller Péter polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Veres Zoltán: Ezzel az eredeti napirendeknek a végére értünk. Felmerült még egy napirend? 



 

Szücs Balázs: Elnézést Elnök Úr, nekem a kiküldött meghívóban szerepel a Javaslat a Romák 

Ellen Elkövetett Terrortámadások Áldozatainak Emlékbizottsága kezdeményezésének 

támogatására. 

 

Veres Zoltán: Igen, így van. A 13-as sorszámmal. 

 

Szücs Balázs: Arról nem kellett volna most szavaznunk? 

 

Tóth János: Nem kell. 

 

Veres Zoltán: Kikérhetjük a bizottság tagjainak a véleményét, én ezt tudom támogatni, és 

hogyha a bizottság tagjai és Alpolgármester Úr egyetért vele egyébként. 

 

Szücs Balázs: Rendben, én el tudom fogadni a Jegyző Iroda döntését. 

 

Veres Zoltán: Jó amennyiben nincs más napirendi pontok a Képviselő-testületről, így ennek is 

a végére értünk, illetve a testületi ülés pontjainak is. Már csak egy napirendi pontunk van 6-os 

sorszámmal, az Egyebek. Kérdezem, hogy ez egyebeken belül bárkinek van-e észrevétele vagy 

amit a jegyzőkönyv számára rögzíteni kíván? Amennyiben nincs, akkor végeztünk komoly 

munkánkkal köszönjük szépen a részvételt 

 

Az elnök bezárja a Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottság rendes nyílt ülését 13 óra 57 

perckor.  

A Bizottság 2024. február 19-ei nyílt ülésén 22-39. szám alatt hozott határozatot. 

   

- kmf  - 

                          

 

         Sáli Annamária                                     Veres Zoltán 

            Bizottsági tag                                                        Bizottsági elnök 
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